

ARCHIVES

I.C.J.

Communiqué No. 62/6
(Unofficial)

The following information from the Registry of the International Court of Justice is communicated to the Press:

Further to Communiqué No. 61/21 and in the matter of Financial Obligations of Members of the United Nations, written statements have been filed (in the order in which they reached the Registry) by the following States:

Upper Volta	Canada
Italy	Japan
France	Portugal
Denmark	Australia
Netherlands	Spain
Greece	United Kingdom
Czechoslovakia	Ireland
United States of America	South Africa
	Union of Soviet Socialist Republics

When the date for the opening of oral proceedings in this advisory opinion has been fixed by the Court, it will be communicated to the Press.

The Hague, 16 March 1962

C.I.J.

Communiqué N° 62/6
(non-officiel)

Les renseignements suivants émanant du Greffe de la Cour internationale de Justice sont mis à la disposition de la presse :

Comme suite au communiqué n° 61/21 et en l'affaire des obligations financières des Membres des Nations Unies, les Etats suivants ont présenté des exposés écrits (dans l'ordre d'enregistrement au Greffe) :

Haute-Volta	Canada
Italie	Japon
France	Portugal
Danemark	Australie
Pays-Bas	Espagne
Grèce	Royaume-Uni
Tchécoslovaquie	Irlande
Etats-Unis d'Amérique	Afrique du Sud
	Union des Républiques Socialistes Soviétiques

Lorsque la Cour aura fixé la date pour l'ouverture de la procédure orale dans cet avis consultatif, elle sera communiquée à la presse.

La Haye, le 16 mars 1962